
Notatka służbowa 

Sporządzona w dniu 13.11.2020 r. w związku ze zwołaniem sesji nadzwyczajnej 

Rady Miejskiej Trzcianki na dzień 12 listopada 2020 r. 

Sesja została zwołana w trybie zdalnym, za pośrednictwem aplikacji 

przekazanej radnym.  

Przewodniczący Rady połączył się o godz. 12-tej, informując 

zalogowanych radnych oraz radnych, którzy przybyli do sali sesyjnej Urzędu 

Miejskiego Trzcianki, o przerwie technicznej do godz. 15-tej w związku z tym, 

iż wszyscy radni nie połączyli się. 

Radni, którzy przybyli do sali Urzędu Miejskiego nie korzystali  

z aplikacji do sesji zdalnej, tj. Jadwiga Durejko, Zygmunt Czarny, Wincenty 

Kilian, Tomasz Tomczak, Edward Joachimiak, Robert Matkowski, Józef 

Łastowski, Jan Czarnecki, Ryszard Wilant, Witold Perski, Czesław Rogosz.  

O godz. 15
00

 przewodniczący Rady otworzył obrady sprawdzając listę 

obecności, tj. osoby zalogowane do systemu sesji zdalnej.  

Osoby zalogowane: 

1) Adrian Hałuszka,  

2) Adam Prankiewicz, 

3) Aneta Flis, 

4) Marcin Walkowiak, 

5) Łukasz Walkowiak, 

6) Marek Dąbrowski, 

7) Wieslaw Natkaniec, 

8) Wioletta Szukajło, 

9) Janina Kamińska, 

10) Paweł Iwanicki. 



Następnie poinformował, że w związku z brakiem quorum, sesja się nie 

odbędzie. Na zakończenie przewodniczący Rady wygłosił oświadczenie 

wyjaśniając powody zwołania sesji w trybie zdalnym.  

Oświadczenie przewodniczącego Rady A. Hałuszki: 

„Oświadczenie 

Szanowni Radni składając wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej 

informuję, że chcąc zrealizować Państwa wniosek z uwagi na panujący na 

terenie Rzeczypospolitej Polskiej stan epidemii zwołałem XXVIII nadzwyczajną 

sesję Rady Miejskiej Trzcianki w trybie zdalnym. 

Z uwagi na fakt, iż święto narodowe przypadające na dzień 11.11.2020r. 

jest dniem wolnym od pracy nie ma możliwości, aby procedować uchwały w 

Hali Widowiskowo-Sportowej w dniu 12.11.2020r. ze względów 

organizacyjnych. Już w trakcie sesji w dniu 05.11.2020r. dochodziły do mnie 

głosy od uczestników sesji, że warunki fizyczne panujące w hali nie są właściwe. 

Radni skarżyli się na zbyt niską temperaturę panującą w obiekcie. Zwróciłem się 

zatem z zapytaniem do Pana Burmistrza czy Rada Miejska mogłaby obradować 

w innych obiektach? Otrzymałem informację, że w obecnej sytuacji epidemicznej 

nie ma możliwości przeprowadzenia Sesji Rady Miejskiej w jednostkach 

oświatowych. Ponadto w dniu 08.11.2020. otrzymałem informację od jednego z 

radnych, że od sesji, 05.11.2020r. czuje się coraz gorzej, a w jego środowisku 

rodzinnym stwierdzono zakażenie koronawirusem. Radny obecnie przebywa na 

kwarantannie domowej. Jak oświadczył poddał się testowi i oczekuje na wynik. 

Z uwagi na powyższe podjąłem decyzję o zwołaniu sesji w trybie zdalnym nie 

chcąc narażać Państwa na niebezpieczeństwo zakażenia.  

Ponadto dodaję, że w związku z rosnącą liczbą zakażeń wśród 

pracowników Urzędu Miejskiego w dniu 06.11.2020r. Burmistrz Trzcianki 

podjął decyzję o skierowaniu pracowników na pracę w trybie zdalnym. Od tego 

dnia do Urzędu Miejskiego mają wstęp jedynie osoby, które dokonały 

wcześniejszej rejestracji telefonicznej, a ich sprawy nie mogą zostać załatwione 

zdalnie.    

W związku z wnioskiem z dnia 05.11.2020r. w sprawie zwołania sesji, 

podpisanym przez 11 radnych, uprzejmie wyjaśniam, że wniosek ten powinien 

spełniać wymogi określone w art. 20 ust. 1 zdanie drugie ustawy o samorządzie 

gminnym tj. powinien zawierać porządek obrad wraz z projektami uchwał.  

W dniu 21 października br. Wpłynęły do Przewodniczącego Radu projekty 

uchwał dot. odwołania i powołania przewodniczącego i wiceprzewodniczących 



Rady. Realizując ustawowy obowiązek nałożony na przewodniczącego rady 

gminy, zwołałem sesję na podstawie art. 20 ust.3 ustawy o samorządzie 

gminnym zgodnie z zaproponowanym przez Państwa porządkiem obrad. 

Ponadto Informuję, że zgodnie z naszymi wspólnymi ustaleniami 

poczynionymi w dniu 03.11.2020r. na organizowanym przeze mnie online, 

spotkaniu Radnych z Burmistrzem mającym na celu omówienie materiałów na 

XXVII sesję Rady Miejskiej Trzcianki wyraziłem jasno moje stanowisko, że 

chciałbym, aby Radni oraz Burmistrz wyrazili zgodę na zakup sprzętu 

komputerowego wraz z internetem, aby zapewnić wszystkim równy dostęp do 

systemu zdalnego procedowania. Burmistrz Trzcianki poprosił wtedy o 

wyrażenie woli Radnych poprzez komunikator pisemny – czat. Radni w 

głosowaniu na czacie wyrazili chęć obradowania online przy wykorzystaniu 

własnego sprzętu komputerowego. Radny Joachimiak w swojej wypowiedzi 

stwierdził, że radni posiadają stosowne wysokie uposażenie i w ramach swoich 

diet sami zakupią sobie sprzęt.  

Przypominam, że kody dostępu do systemu wraz ze stosowną aplikacją 

oraz instrukcją obsługi systemu zostały Państwu przesłane w dniu 02.11.2020r. 

drogą mailową oraz za pośrednictwem systemu HD Sesja. Na szkoleniu z 

funkcjonowania HD systemu, które przeszli pracownicy biura rady, a na których 

byłem obecnym zostały określone zasady głosowań zarówno tych jawnych jak i 

tajnych. Informuję, że HD System pozwala na przeprowadzenie głosowań 

tajnych.”.  

Notatkę sporządziła: 

Marzena Domagała 

/-/ insp. ds. obsługi Rady  

 

 


